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para estar siempre a la última en moda

Te espero. 
MªCarmen Tenorio Gómez
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¡SEGUNDAS
REBAJAS!

Es dona llum verda al Pla de 
Millora Urbana a Viladecans
Es vol conservar i modernitzar el patrimoni històric de Can Sellarès inclosa  
la Masia, renovar els equipaments esportius i lúdics i construir habitatges

Segons informa 
l’Ajuntament de Vilade-
cans, el Ple Municipal 

va aprovar provisionalment, 
un Pla de Millora Urbana per 
concretar la primera fase 
establerta en la Modificació 
del  Pla General Metropoli-
ta a l’illa delimitada per les 
avingudes de Gavà, riera 
de Sant Llorenç, Mil·lenari i 
doctor Fleming, aprovada 
definitivament el 2015. La 
intenció de l'Ajuntament és 
conservar i modernitzar el 
patrimoni històric d’aquest 
espai emblemàtic dels ba-
rris de Ponent, Can Sellarès, 
inclosa la Masia i l’arbreda 
de l’accés, i renovar íntegra-
ment els equipaments es-
portius i lúdics, a la vegada 
que es dota la zona de nous 
habitatges i comerços. El 

projecte s’ha desenvolupat 
en els darrers deu anys, con-
sensuat, segons fonts muni-
cipals, amb les associacions 
de veïns i aprovat per la Ge-
neralitat, en el context de la 
Reforma Integral dels Barris 
de Ponent de Viladecans, 
cofinançada amb el fons de 
la Llei de Barris. Aquest Pla 
de Millora Urbana és l'últim 

pas, segons fonts munici-
pals, per a la integració dels 
barris a la ciutat i la seva mi-
llor comunicació amb Gavà. 
El Pla permetrà una major 
permeabilitat i connectivitat 
internes a la zona de Ponent, 
per revitalitzar el teixit co-
mercial i l'activitat econòmi-
ca. Històricament l’àmbit de 
Can Sellarès ha estat aïllat. 

El nou passeig central con-
nectarà els barris de Ponent 
amb la rambla de Gavà.

Venda
L’Institut Català del Sòl, IN-
CASÒL, ha venut a la promo-
tora Brosh un total de quatre 
parcel·les del sector residen-
cial Llevant de Viladecans. 
A través de la seva gestora, 
Gesbró, Brosh desenvolu-
parà una promoció en coo-
perativa de 271 habitatges 
en règim especial, general 
i concertat de protecció 
oficial. El sector Llevant de 
Viladecans té una superfície 
de 26,6 hectàrees. Això el 
converteix en el nou eixam-
ple de la ciutat, connectant 
altres àrees fins ara fragmen-
tades com són Oliveretes-To-
rrent Fondo i Laminación Baja.

Foto:  Aj. Viladecans

L’Aeroport del Prat dona          
senyals de recuperació

Els passatgers a l'Aeroport Josep Tarradellas-Barce-
lona-El Prat han repuntat aquest juny amb la re-
presa de la mobilitat fins als 148.903, però encara 

són molt per sota dels nivells habituals. Hi ha un 97,1% 
menys d'usuaris que en el mateix mes de l'any passat. 
Al juny hi ha hagut 101.941 passatgers més que al 
maig, quan només n'hi va haver 46.962 per la paralit-
zació de les connexions aèries pel coronavirus.

La Candelera 2021 es farà

Segons ha informa l'Ajuntament de Molins de Rei, 
la Fira de la Candelera 2021 es farà en un format 
diferent de l'habitual. L'edició 170 tindrà menys 

expositors i es compaginarà amb activitats virtuals. 
A més, l'aforament estarà limitat a causa de la crisi 
santària del coronavirus. Una opció és fer-ho en un 
carrer ampli i llarg per evitar aglomeracions. 

El CAP El Pla de Sant Feliu obre 
un nou servei de radiologia 

Dilluns 13 de juliol es va obrir un nou centre de 
Diagnòstic per la Imatge ubicat al CAP El Pla de 
Sant Feliu. El dispositiu, gestionat per l’Institut 

Català de la Salut, dona servei a Sant Feliu, Molins de 
Rei, Papiol, Vallirana, Cervelló, Corbera i La Palma, que 
suposa una població de referència de 115.492 habitants. 
L'equipament incorpora tecnologia d’última generació.

SOCIETAT

Volen el canvi de nom de l'avinguda Joan Carles I
ERC-Gavà considera que mantenir-lo només "serveix per denigrar la ciutat" després de tots els escàndols 

Els múltiples escàndols 
protagonitzats darre-
rament pel rei emèrit 

Joan Carles I ha precipi-
tat que el grup municipal 
d’ERC demani que no es 
pugui mantenir per més 
temps una de les avingu-
des principals del municipi 
amb el nom de Joan Carles 
I. “No és la primera vegada 
que es demana aquesta 
mesura i, fins ara, el PSC-
Gavà ho ha evitat argu-
mentat que malgrat que es 
pugui ser republicà, el nom 
es feia en honor a una per-
sona no a una institució”; 
expliquen els republicans. 
Des d'ERC-Gavà es creu que 

“la permanència al nomen-
clàtor, que en teoria és per 
honorar vides exemplars, 
d'un personatge que si ha 
estat exemple és de com 
enriquir-se a base de tràfic 
d'influències només ser-
veix per denigrar la ciutat.”

Inviolabilitat
“Certament un republicà 
podria estar d'acord si 
aquest rei, malgrat ser-ho 
per gràcia i obra del Caudillo, 
acabada la transició hagués 
abdicat i promogut un 
referèndum per tal que 
els ciutadans poguessin 
optar entre república o 
monarquia, però això no 

ha passat. Tenim un rei que 
ha aprofitat el càrrec de 
cap d'estat i la inviolabilitat 
penal associada per enriquir-
se fraudulentament, ha 

cobrat comissions pels seus 
serveis de "democràcies 
consolidades" com la del 
règim saudita, ha utilitzat 
aquestes comissions per 

pagar el silenci de les 
seves examants (com els 
65 milions d'euros –que es 
diuen aviat- a Corinna) i així, 
desenes d'altres corrupteles 

que, com en temps passats, 
els ciutadans ens n'hem 
d'informar per la premsa de 
fora del país, ja que a Espanya 
encara dura l’híperprotecció 
de la monarquia per part 
dels grans mitjans de 
comunicació”, sentencien 
els republicans. ERC-
Gavà presentarà un prec 
al proper ple municipal 
demanant el canvi de nom 
de l'avinguda de Joan 
Carles I pel d'avinguda del 
Calamot, indret emblemàtic 
i punt de referència visual 
del municipi que, a més, és a 
prop d'aquesta via i, també, 
és la via on està situat 
l'institut públic del Calamot.

Foto: Google Maps
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L’Hospital Moisès Broggi comptarà 
amb un nou equipament sanitari
Segons ha indicat el Departament de Salut, el centre sanitari santjoanenc     
disposarà a finals d’any d’una instal·lació per atendre pacients amb COVID-19

Segons ha manifestat  
recentment el Depar-
tament de Salut de la 

Generalitat de Catalunya, 
es construiran un total de 
cinc nous equipaments 
sanitaris que estaran fun-
cionant a finals d’any per 
atendre pacients que pa-
teixen la COVID-19. Salut té 
previst ubicar-los al costat 
de diversos hospitals del 
nostre país entre els quals 
es troba el Moisès Broggi 
de Sant Joan Despí. Serà un 
espai estable, medicalitza-
ble i de llarga durada que 
es pot construir de forma 
ràpida gràcies a les noves 
tècniques constructives. 
Aquestes noves unitats de 
tractament estan ja pres-
supostades en una prime-

ra factura extra de 2.000 
milions d’euros. Així, Salut 
ha manifestat també que 
quan deixin de ser necessa-
ri quedaran per altres usos.

El model
En un altre ordre de coses, el 
director del CatSalut, Adrià 
Comella, ha indicat que el 
Govern farà un seguiment i 
donarà pautes d’actuació als 
1,8 milions de catalans que 
s’han identificat com a més 
vulnerables, i no ha descar-
tat el confinament si és ne-
cessari. La situació de la crisi 
sanitària del coronavirus 
s'ha agreujat en les darreres 
setmanes i des del Departa-
ment de Salut hi ha una gran 
preocupació per l'augment 
dels afectats pel virus. 

Foto: Arxiu

El Consell Agrari de Sant 
Feliu ja s'ha posat en marxa

Dimarts 30 de juny es va constituir el Consell agrari de 
Sant Feliu de Llobregat, un òrgan participatiu que 
treballarà per a la millora del Parc Agrari juntament 

amb altres entitats locals. El Consell està format pels grups 
municipals presents al consistori santfeliuenc i tècnics i 
tècniques de l'Ajuntament, així com pel Consorci del Parc 
Agrari, la Fundació Agrària i Unió de Pagesos.

Finalitza unes obres de millora 
de la Fundació Asproseat Proa

L’alcaldessa d’Esplugues, Pilar Díaz, i els tinents d’alcaldia, 
van visitar el dimecres 8 de juliol les instal·lacions del 
centre especial de treball de la Fundació Asproseat 

Proa, per a persones amb discapacitat, amb motiu de la 
finalització de les obres de millora. Els treballs, amb una 
inversió d'uns 45.000 euros, han permès dignificar l’entrada, 
per on han de passar cada dia desenes de persones.

Nova xarxa de voluntaris per a 
promoure la salut comunitària

L'Ajuntament de Sant Boi ha impulsat la creació d'una 
xarxa local d'agents de salut comunitària formada per 
persones voluntàries del municipi, que faran tasques 

d'informació i acompanyament. L'objectiu principal 
de la iniciativa és ajudar a fomentar hàbits i conductes 
saludables entre la població per prevenir la transmissió de 
malalties i millorar la salut de la comunitat. 

El Grup Llinàs, compromès 
amb l'Agenda 2030
Reafirma la voluntat de treballar pel barri i la ciutat

Les veïnes i veïns del 
Grup Llinàs, a través 
de l'Associació Veïnal, 

van aprovar el maig pas-
sat i per unanimitat, el Pla 
d'activitats del barri per a 
l'últim semestre del 2020. 
Aquest pla, inèdit i innova-

dor en l'àmbit de les asso-
ciacions veïnals de Sant Vi-
cenç dels Horts, és el punt 
de sortida del projecte 
‘Objectius de Desenvolu-
pament Sostenible als Ba-
rris’ en l’any del cinquantè 
aniversari de l’associació. 

Aquest projecte pretén 
acostar l'Agenda 2030 al 
món veïnal, fent-los par-
tícips d'aquests objectius 
globals però que al ma-
teix temps tenen un gran 
impacte en el món local i 
veïnal, amb activitats en-

focades a estimular i fer 
conèixer aquests objectius. 
En aquesta primera fase del 
projecte (2020) l'Associació 
Veïnal ha alineat els seus 
objectius i activitats com a 
barri feia Agenda 2030 per 
a poder afrontar aquesta 
nova realitat que ha provo-
cat la COVID-19 i la trans-
formació ineludible a la 
qual estem cridats a realit-
zar com a societat.

Activitats
Entre moltes activitats les 

que més destaquen són: 
la creació d'un punt veïnal 
per a dones (ODS 5 i 10), 
creació d'una app de ges-
tió, transparència i control 
d'incidències del barri (ODS 
17, 9), la creació d'un espai 
de diàleg veïnal obert a tot 
el veïnat per a definir les 
futures accions com a en-
titat (ODS 16,17) i la reivin-
dicació de la redacció d'un 
projecte de rehabilitació 
integral de barri per a pre-
sentar-lo a la Unió Europea 
(ODS 3, 7, 8, 9, 11).

Foto: Aj. Sant Vicenç dels Hortspag

El Parc Sanitari Sant Joan de 
Déu és el primer centre a es-
cala estatal que ha obtingut 
l’acreditació Libera-Dignos, 
atorgada per la Fundació 
Cuidados Dignos. Es tracta 
d’una certificació que re-
coneix les Unitats d’Aguts i 
Subaguts de Psiquiatria si-
tuades a Sant Boi de Llobre-
gat com a capdavanteres a 
l’Estat espanyol per reduir 
l’ús de les contencions me-
càniques gairebé a zero. En 
l’àmbit de la salut mental, 
l’ús d’aquestes subjeccions 
implica immobilitzar una 
part o tot el cos de la per-
sona. Són intervencions 
que es duen a terme per 
intentar prevenir el risc 
d’agressivitat cap a un ma-
teix o a l’entorn, però que 
poden comprometre la salut 
i la dignitat de la persona.

Distinció al 
Parc Sanitari

Foto:  Territori i Sostenibilitat

Obertura d’un vial a la 
zona oest de Cornellà 
El projecte permetrà tenir espais lliures i ordenar les 
zones per a usos residencials, comercials i oficines

La Comissió Territo-
rial d’Urbanisme de 
l’Àmbit Metropolità de 

Barcelona ha informat fa-
vorablement sobre el Pla 
de millora urbana Plàsmi-
ca (PMU2), de Cornellà de 
Llobregat. L’objectiu ur-
banístic és desenvolupar 
el planejament vigent per 
a possibilitar l’obertura 

d’un vial que connecti la 
carretera d’Esplugues de 
Llobregat i el carrer de Se-
villa, obtenir espais lliures 
i configurar l’ordenació 
de les zones destinades a 
usos residencials, comer-
cials i oficines. L’àmbit del 
pla se situa a l’oest del 
municipi baixllobregatí i 
compta amb una super-

fície total de 36.175 mes-
tres quadrats. Així mateix, 
estableix una ordenació 
que permeti crear un es-
pai lliure central, concre-
tar l’obertura del nou vial 
que garanteixi la conne-
xió del teixit industrial i 
residencial situat al mar-
ge nord de la carretera 
d’Esplugues, ordenar el 

sostre d’activitat produc-
tiva i ordenar els usos a 
l’entorn del teixit residen-
cial del barri del Pedró.

Observació
D'altra banda, la Comis-
sió territorial d'urbanisme 
de l'Àmbit Metropolità 
de Barcelona ha acordat 
també emetre informe fa-
vorable sobre aquest pla, 
promogut i tramès per 
l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, amb algu-
na observació de caràcter 
menor que caldrà conside-
rar al document definitiu 
que finalment aprovi el 
consistori cornellanenc en 
un futur proper. 
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp

Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

ars.centre
Centre Ars Centre Psicològic Ars

Segueix-nos

Ens fa molta il·lusió compartir amb vosaltres 
FamilyArs, un projecte que ha nascut per donar 
resposta a les necessitats i interessos de cadascun 
de vosaltres, i que té com a finalitat acompanyar-vos 
en cadascun dels vostres moments vitals (embaràs, 
postpart, nadons, etapa infantil, adolescència, edat 
jove, edat adulta i vellesa). En definitiva, volem 
oferir-vos el nostre suport sigui quina sigui la vostra 
edat i acompanyar-vos en aquest camí que és la 
vida, tant presencialment com telemàticament.

Els grups 
d’acompanyament 

actius són: els 
grups de criança i el 
grup d’adolescents.

El grup de criança 
consisteix en un espai 
on diverses famílies 
poden compartir, informar-se i posar en comú les 
seves experiències en relació amb la criança. Aquests 
estan formats per grups reduïts de 4 famílies i les 
sessions/trobades estan dirigides i dinamitzades per  
professionals del centre, en aquest cas la psicòloga, 
la psicopedagoga i la fisioterapeuta pediàtrica. Són 
una opció molt positiva per a compartir emocions, 
dubtes, interessos, pors… relacionats amb l’ampli 
món que és la maternitat i la paternitat.  D’altra banda 
el grup d’adolescents és un espai de trobada entre 
adolescents, que té com objectiu fer equip entre els 
participants del grup i poder compartir amb la resta 
les seves experiències personals.

A més, estem creantel grup d’acompanyament 
durant l’embaràs i el postpart.

SOCIETAT

Després de 98 dies (tres 
mesos i una setmana), 
es va aixecar formal-

ment l’Estat d’Alarma el 21 
de juny. Es va acabar la me-
sura d’excepcionalitat i es 
va donar pas a la ‘nova nor-
malitat’ arreu d’Espanya, a 

Catalunya i al Baix Llobre-
gat. Tot i que la mobilitat 
total dins de Catalunya ja 
es va recuperar fa tres dies 
amb el decret del Govern 
que posa fi a la Fase 3 de la 
desescalada i que va deixar 
“sense efectes” les mesures 

de l’Estat d’Alarma. Tam-
bé es va aixecar el control 
fronterer a la Jonquera i es 
recupera la mobilitat amb 
la UE, amb la possibilitat, 
també, d’anar a Andorra, 
i la reactivació de vols. La 
connexió amb Portugal, 

però, es va fer esperar fins 
a l’1 de juliol. Cal destacar 
que des del passat 14 de 
març es va prorrogar  fins a 
sis vegades l’Estat d’Alarma 
per períodes de quinze 
dies, amb dificultats per 
trobar suports al Congrés 
dels Diputats, l’oposició 
de la Generalitat a l’ús 
d’aquest instrument i en un 
ambient polític tens. A me-
sura que va anar avançant 
la pandèmia, el decret ha 
passat del comandament 
únic de l’Estat a la cogover-
nança amb les comunitats. 

La comarca abandona 
l’Estat d’Alarma
Es posa fi a més de tres mesos d’aquesta mesura 
d’excepcionalitat decretada pel Govern espanyol 
i a les restriccions de la mobilitat de la ciutadania

Més seguretat a les platges

La Diputació de Barcelona, a través del Servei de Salut 
Pública, concedeix ajuts econòmics per garantir la 
seguretat i la salubritat de les platges als vint-i-cinc 

municipis costaners de la demarcació de Barcelona, excepte 
Barcelona ciutat. El pressupost d’enguany és de 830.000 
euros repartits entre aquestes localitats. Ha engegat la 
campanya 'Cuida les platges i cuida't tu'.

Millora dels camins municipals

La Diputació ha aprovat el Programa sectorial de 
millora de camins municipals amb una dotació de 
10 milions d’euros per als exercicis 2020 i 2021. Els 

destinataris d’aquest programa són 264 ajuntaments de 
menys de 20.000 habitants, amb el que es vol contribuir 
al sosteniment de les despeses derivades de la realització 
d'obres de millora dels camins municipals d'ús públic.

Foto: Arxiu

El Baix Llobregat ha 
aconseguit de nou con-
sens entre els agents 

socials i econòmics del te-
rritori, CCOO, UGT, PIMEC 
i AEBALL, i tots els grups 
polítics comarcals que te-
nen representació al Ple del 
Consell Comarcal, aprovant 
el Pacte del Baix Llobregat 
per un nou impuls econò-
mic i social, amb el vot unà-
nime de PSC, ECG, JxCAT, 
ERC, C'S i PP. El Pacte, que 
ha estat també aprovat de 
forma unànime pel consell 
d'Alcaldes i Alcaldesses del 
Baix Llobregat, mostra una 
vegada més la capacitat de 
la nostra comarca per tre-
ballar de forma concertada 
i coordinada entre totes les 
administracions. El docu-
ment s'articula en vuit línies 
estratègiques que recullen 

quaranta-una mesures per 
fer front a l'escenari de crisi 
múltiple a la qual ens en-
frontem: El Baix Llobregat, 
territori segur; Enfortiment 
i preservació de les empre-
ses del Baix Llobregat; Tran-
sició i sortida de la crisi de 
forma inclusiva i l'atenció 
a les persones; Foment 
de l'ocupació; Reforç dels 
principals sectors produc-

tius; Professionalització i 
formació; Cultura i turisme; 
Governança i mesures i ini-
ciatives del sector públic. 
Un redactat enfocat en 
l'aposta per la reactivació 
econòmica i social i el canvi 
estructural basats en el co-
neixement, la innovació i la 
sostenibilitat d'acord amb 
l'European Green Deal im-
pulsat per la Comissió Euro-

pea, els disset Objectius de 
Desenvolupament Sosteni-
ble de les Nacions Unides i 
l'Agenda 2030, conscient de 
les fortaleses i oportunitats 
del Baix Llobregat així com 
de les tendències globals, 
alineant-se amb els plans de 
reconstrucció impulsats en 
l'àmbit institucional local, 
comarcal, metropolità, au-
tonòmic, estatal i europeu.

S’aprova el Pacte del Baix per      
un nou impuls econòmic i social 
El document té vuit línies estratègiques que recullen quaranta-una mesures    

      Foto: Consell Comarcal Baix Llobregat
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El Parlament es posiciona en contra 
de l’ampliació de l’aeroport del Prat
Insta a Foment a no tramitar cap projecte que impliqui un augment il·limitat 
de passatgers i un augment del trànsit aeri, que impacti sobre el medi natural

La Comissió de Territori 
del Parlament de Cata-
lunya ha aprovat una 

resolució contra el projecte 
d’ampliació de l’Aeroport Jo-
sep Tarradellas Barcelona-El 
Prat.  Concretament, la cam-
bra catalana insta al Ministe-
ri de Foment a “no tramitar 
cap projecte d’ampliació de 
l’aeroport que impliqui un 
augment il·limitat de pas-
satgers i en conseqüència 
un augment del trànsit aeri, 
que provoqui un impacte 
sobre el medi natural i la 
biodiversitat de l’entorn del 
delta del Llobregat". La re-
solució planteja iniciar de 
forma urgent els treballs per 
crear “un sistema aeropor-
tuari català integrat” per do-
nar resposta a les necessitats 
del territori. Amb aquest ob-

jectiu, aposta per “millorar la 
connectivitat amb transport 
públic” dels aeroports de 
Reus, Girona i El Prat, gene-
rant les sinèrgies necessàries 
entre aquestes infraestruc-
tures. Finalment, la resolució 

insta al Ministeri de Foment 
a revisar en un termini de 
sis mesos el Pla Director 
Urbanístic de l’aeroport del 
Prat, de manera consensua-
da amb  els ajuntaments 
i la Generalitat. Segons el 

text de la resolució, l’actual 
Pla Director és obsolet i cal 
revisar-lo per donar respos-
ta a les necessitats actuals. 
Aquesta resolució arriba 
quatre mesos després que 
el Ple municipal del Prat de 
Llobregat també aprovés 
una declaració institucional 
contrària a l’ampliació de 
l’aeroport, en defensa de 
l’equilibri territorial al delta 
del Llobregat i de rebuig 
a la proposta de destruir 
els espais protegits de La 
Ricarda. La moció es va 
aprovar al ple del passat 4 
de març per unanimitat de 
tots els grups municipals.

Mijoler ho celebra
L’alcalde del Prat de Llobre-
gat, Lluís Mijoler, ha celebrat 
“l’ampli consens expressat 

a la cambra catalana”. “No 
podem oblidar que, a més 
de la greu crisi sanitària, per-
sisteix l’emergència climàti-
ca. Defensar la vida depèn 
de combatre la pandèmia, 
i també per prendre me-
sures decidides i valentes 
contra aquesta emergència 
climàtica. Això és comple-
tament incompatible amb 
una ampliació de l’aeroport 
més enllà dels límits acor-
dats”, ha recordat Mijoler. “El 
Parlament ha expressat en 
aquest sentit quelcom que 
és de sentit comú al segle 
XXI. A tot el planeta es pre-
nen mesures valentes con-
tra l’escalfament global; 
l’alcalde d’una ciutat glo-
bal com Londres s’oposa a 
una nova pista a Heathrow", 
ha afegit l'alcalde.

Foto: Arxiu

Les obres de millora de la 
riera de Corbera, en marxa

El passat dilluns 29 de juny van començar les obres de 
millora dels quatre passos de la riera de Corbera de 
Llobregat. Segons fonts municipals, les actuacions 

es realitzaran en els ponts de les urbanitzacions de 
Can Margarit, Can Palet i Can Canonge sobre la riera de 
Corbera i al pont de Can Rigol, sobre la riera de Rafamans. 
El valor de les actuacions és de 401.512,29 euros. 

Fase final del cobriment de la 
pista poliesportiva de Pallejà

Segons fonts de l’Ajuntament de Pallejà, el cobriment 
de la pista poliesportiva està en la seva fase final. 
Actualment-al tancament de la present edició- s'està 

treballant en les façanes de xapa ondulada perforada 
dels laterals i les instal·lacions, això com els darrers 
detalls. Ben aviat la instal·lació esportiva serà operativa 
per a l'ús de les entitats locals. 

Nou servei de Taxi Gratuït a    
Sant Climent de Llobregat 

L'Ajuntament de Sant Climent de Llobregat a activat un 
nou Servei de Taxi Gratuït creat des de la Regidoria de 
Salut i de Serveis Socials per pal·liar la situació generada 

arrel de la Covid-19 i el tancament del consultori. Aquest 
servei estarà disponible per a veïns i veïnes que tinguin 
més de 65 anys o per persones en risc d´exclusió social, 
que tinguin cita programada amb el CAP de referència.

Sant Vicenç té un nou Servei 
d'Atenció Integral LGTBI
Prestarà atenció psocològica setmanal i orientació

A partir del juliol, Sant 
Vicenç dels Horts 
compta amb un 

nou servei per millorar 
l’atenció cap a les per-
sones LGTBI. La Junta de 
Govern Local va aprovar la 
contractació de l’empresa 

que gestionarà el Servei 
d’Atenció Integral (SAI) 
L’Afirmativa durant un any, 
per un valor de 10.000 €. El 
SAI oferirà: Atenció psico-
lògica a les persones LGT-
BI els dijous de 9 a 14 h i 
de 15 a 19 h a la primera 

planta de la Foneria; orien-
tació i acompanyament 
específic en els processos 
d’incidències i denúncies 
per discriminació per raó 
d’orientació sexual o iden-
titat/expressió de gènere; 
i recursos i formació als 

serveis municipals, entitats 
i ciutadania per promou-
re el reconeixement social 
envers el col·lectiu LGTBI 
al municipi. Maria Peláez, 
regidora d’LGTBI, ha expli-
cat que “posar en marxa 
el SAI L’Afirmativa és una 
de les mesures que ens fa 
més il·lusió engegar perquè 
pensem que el suport al 
col·lectiu LGTBI no pot que-
dar-se només en la visibilitat: 
la seva atenció s’ha d’omplir 
de recursos i de contingut”. 
De moment, el SAI serà set-

manal però es deixa la porta 
oberta a l’ampliació.

Bandera irisada
D'altar banda, el diumenge 
passat 28 de juny, Dia Inter-
nacional de l’Alliberament 
i l’Orgull LGTBI, els perfils 
oficials de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç dels Horts 
a xarxes socials i les de-
pendències municipals 
van lluir la bandera irisada. 
Una situació que es va re-
petir en molts consistoris 
del nostre territori. 

Foto: Aj. Sant Vicenç Horts

En l’exposició de motius de 
la resolució aprovada avui 
al Parlament, es remarca 
que qualsevol pla de futur 
de l’aeroport “ha de garan-
tir la preservació de la seva 
convivència amb l’entorn 
urbà, mediambiental i 
agrícola” i ha de tenir en 
compte l’actual context 
d’emergència climàtica. En 
aquest sentit, s’adverteix 
que l’actual infraestructu-
ra no es pot ampliar sense 
comprometre l’equilibri te-
rritorial i ambiental assolit. 
En el text, es considera que 
l’actual projecte d’AENA 
per ampliar la tercera pista 
de l’aeroport, que implica-
ria construir a la llacuna de 
La Ricarda, “no respectaria 
aquests principis”.

Preservar 
l'equilibri

Foto:  Aj Gavà

Gavà Mar només tindrà el 
5% d’allotjaments turístics
Aprovat el Pla Especial Urbanístic per a la regulació   
de l’ús d’aquest tipus d’habitatge al municipi

La Junta de Govern lo-
cal ha aprovat el Pla 
Especial Urbanístic 

per a la regulació de l’ús 
d’habitatge d’ús turístic a 
Gavà. La normativa arriba 
després de la suspensió, 
durant un any, de llicències 
i comunicacions prèvies 
per a la instal·lació o am-
pliació d’aquests allotja-

ments, a conseqüència de 
l’increment i les problemàti-
ques que generaven. Ac-
tualment, el parc d’aquests 
habitatges turístics a Gavà 
és de 223, dels quals 118 es 
van donar d’alta en el de-
curs de 2018. L’alcaldessa, 
Raquel Sánchez, ha expli-
cat que “durant aquesta 
moratòria, l’Ajuntament ha 

elaborat els estudis neces-
saris per valorar l’impacte 
d’aquest tipus d’activitats 
destinades a allotjament 
turístic, que bàsicament es 
concentren a Gavà Mar, i per 
establir una regulació que 
eviti, tant com sigui pos-
sible, les disfuncions que 
aquestes activitats puguin 
provocar en el seu entorn”.

La regulació es concreta en 
el Pla Especial Urbanístic. 
Un pla que garanteix de 
manera prioritària el dret 
fonamental a l’habitatge 
i, alhora, l’habitabilitat, la 
convivència i el descans 
dels veïns; el dret a un medi 
ambient adequat i equili-
brat, la qualitat urbana i la 
mobilitat sostenible, així 
com la compatibilitat entre 
l’exercici del dret a la lliber-
tat d’establiment i l’interès 
general. La pràctica totalitat 
dels habitatges d’ús turís-
tics es concentren al barri 
de Gavà Mar, amb un total 
de 218 habitatges que su-
posen prop del 98% d’altes.
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Regalo 20 ANIVERSARIO de Moherclima

Regalo de una Caldera de gas  JUNKERS  modelo Cerapur Comfort 25-3 C

¡ Queremos dar la enhorabuena a CONCEPCIO GARCIA !

Regalo de una Caldera de gas  JUNKERS  modelo Cerapur Comfort 25-3 C

¡ Queremos dar la enhorabuena a SANTIAGO PARES !

Telf: 93.490.96.45
Travesera de les Corts, 310 - 08029 Barcelona

www.moherclima.com

facebook.com/Moherclima
instagram.com/Moherclima

Moherclima, empresa líder de Climatización en Barcelona, celebra su 20 Aniversario. Con motivo de esta celebración, 

en Moherclima hemos Regalado 2 Calderas JUNKERS Cerapur Comfort 25-3C. Queremos agradecer a nuestros clientes su fidelidad y confianza.

¡ Queremos dar la ENHORABUENA a:  CONCEPCIO GARCIA   Y   SANTIAGO PARES !
Nuestra principal publicidad la hacen nuestros clientes, ya que:   más del 80% de las instalaciones es gracias al boca a boca.

Saludos de todas las personas que formamos la empresa Moherclima.

Cornellà de Llobregat ja té 
el seu primer Park & Ride

L’AMB i l'Ajuntament 
de Cornellà de Llobre-
gat han posat en mar-

xa el primer aparcament 
d'intercanvi metropolità 
del municipi, P+R Cornellà 
Estació, ubicat al costat de 
l'estació de Rodalies. Aquest 
nou Park & Ride, amb 40 pla-
ces dedicades per a usuaris 
del transport públic, al carrer 
Sevilla, facilita l'intercanvi 
modal entre el vehicle pri-
vat i el transport públic. 
D'aquesta manera, se suma 
als sis Park & Ride metropo-
litans que ja estan funcio-
nant en altres municipis de 
la metròpolis de Barcelona, 
mitjançant l'app AMB P+R. 
"Seguim oferint i fent reals 
les alternatives per impulsar 
i facilitar el canvi d'hàbits a 
la metròpolis de Barcelona, 
avançant cap a una nova 
mobilitat, més neta i soste-
nible. Avui, amb la posada 
en marxa d'un nou Park & 
Ride, un servei metropolità 

està tenint una demanda i 
un ús important, fem un pas 
més", explica el vicepresi-
dent de Mobilitat, Transport 
i Sostenibilitat de l'AMB, An-
toni Poveda. En la mateixa lí-
nia, l'alcalde de Cornellà, An-
tonio Balmón, ha destacat 
el paper de l'administració 
a l'hora de fomentar nous 
comportaments en els des-
plaçaments pel territori: 

"Des de les administracions 
hem de facilitar solucions 
per fomentar una mobili-
tat més sostenible, que de 
mica en mica, contribueixin 
a canviar els nostres hàbits 
a l'hora de desplaçar-nos i 
d'aquesta manera, fer-nos 
tots corresponsables de la 
millora de la qualitat de l'aire, 
tant per qüestions mediam-
bientals com de salut."

Futur nou espai
Properament s'activarà el Park 
& Ride del centre comercial 
Llobregat Centre, que dispo-
sarà de 100 places. Serà el pri-
mer aparcament d'intercanvi 
metropolità fora la via pública. 
El Llobregat Centre esdevindrà 
el primer centre comercial de 
Catalunya que destina places 
a l'aparcament d'intercanvi.

Pla de millora urbana del nou 
sector de Torreblanca a Sant Just

El Ple corresponent al juny de Sant Just Desvern es va 
aprovar provisionalment el Pla de millora urbana del 
nou sector de Torreblanca, situat entre la carretera 

Reial, el carrer Blasco de Garay i l’avinguda de la Riera. 
El pla preveu l’edificabilitat de 54.454,85 m2 de sostre 
distribuït en quatre grans unitats i suposa un pas més 
en la protecció definitiva de la Vall i el trasllat de sostre 
a la carretera, amb una clara aposta per l’habitatge de 
protecció oficial en règim de lloguer.

Sant Joan fa una campanya    
de l'ús de patinets elèctrics

L'Ajuntament de Sant Joan Despí ha endegat una 
campanya informativa adreçada a les persones 
usuàries de patinets elèctrics i d'altres vehicles de 

mobilitat personal per tal que coneguin la normativa 
que els regula. La campanya es desenvolupa als 
quatre barris de la ciutat, en zones com ara carrils bici 
o carrers principals d'ús freqüent per part d'aquests 
vehicles. Agents de la Policia Local i agents cívics són els 
encarregats de realitzar aquesta campanya informativa.

Sant Feliu recupera una font 
vint-i-quatre anys després

El parc Nadal compta amb una rèplica de la font 
situada al costat de l'entrada del carrer de Dalt. 
L'Ajuntament  de Sant Feliu de Llobregat ha 

recuperat, vint-i-quatre anys després que es tirés a 
terra, aquest emblemàtic element del parc que llueix 
l'obra del pintor santfeliuenc Joan Torras i Viver. 
Les circumstàncies sobrevingudes de l'emergència 
sanitària han obligat a cancel·lar l'acte públic.

L'aparcament d'intercanvi metropolità té 40 places, està ubicat al darrere 
de l'estació de Rodalies -al carrer Sevilla- i funciona amb l'app AMB P+R

SOCIETAT

Foto: AMB
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IMATGES DEL MES

El municipi de Castelldefels va rebre les tres banderes 
blaves amb què ha estat guardonat enguany el municipi. 
L'acte de lliurament va ser simbòlic atès les mesures 
sanitàries derivades de la Covid-19. 

La Comissió Europea va anunciar els 25 projectes finalistes 
per guanyar els premis RegioStars, on hi ha el Vilawatt; 
l'aposta de Viladecans per la transició energètica a partir de 
la creació d'una companyia local públic privada d'energia.

Gavà com altres municipis va homenatjar les víctimes del 
coronavirus. L'Ajuntament, a més, va anunciar que disposarà 
d'un espai permanent d'homenatge i reconeixement  a les 
víctimes i pels que van lluitar contra la pandèmia. 

Fotos:  Ajuntaments/LPdB/AMB/Sant Just Solidari/Territori/Bombers Generalitat

La Policia Local i els Mossos d'Esquadra d’Esplugues de 
Llobregat han engegat una campanya orientada a prevenir 
els robatoris, amb una especial atenció en els d’interior de 
domicili, empreses o establiments comercials.

La Policia Local de Sant Joan Despí va detinir un home en un 
intent fallit de robatori en una sucursal del BBVA a la plaça 
Antonio Machado. Els c¡lients del banc van retir l'atracador 
fins que va arribar la policia.

L’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts té previst organitzar, 
el 5 de setembre (10 hores), l’acte d’homenatge a les persones 
que han mort durant la crisi sanitària. Serà una cerimònia civil 
que tindrà lloc a la plaça de la Vila.

Cornellà va ser escenari el 27 de juny d’una concentració de 
més d’un centenar de persones convocades per CCOO, UGT i 
USOC, juntament amb la col·laboració d’entitats socials. Es va 
reclamar millores socials i laborals.

L'Ajuntament de Pallejà té previst substituir tot el parquet del 
pavelló. Les obres s'iniciaran durant el mes d'agost. El regidor 
d'Esports, Òscar Santos, explica que "s'ha esgotat la seva vida 
útil i això dificulta la realització de la pràctica esportiva.

Sant Just Solidari va perdre la seva personalitat jurídica a 
Nicaragua, una decisió presa des de l’Assemblea Nacional del 
país llatinoamericà. Se li embarguen tots els seus béns, tant 
materials com econòmics, que té a Camoapa. 

L’AMB va dur a terme la neteja i desinfecció dels jocs 
infantils, els equipaments esportius i les fonts dels parcs 
metropolitans amb l’objectiu que la reobertura es faci amb 
les màximes garanties d’higiene i seguretat per als usuaris.

La Guàrdia Urbana de Molins de Rei ha estat realitzant, 
de l'1 de juliol fins als 12 d'aquest mes, una campanya 
per la Mobilitat Segura. El seu objectiu va ser prevenir la 
sinistralitat en els usuaris de la via pública. 

Els Bombers de la Generalitat van haver de mobilitzar nou 
dotacions per realitzar tasques d’extinció d’un incendi que 
ha afectat l’Hotel 153 a Castelldefels. Es van haver d'evacuar 
una quarantena de persones afectades pel fum i contusions. 

El conseller de Territori i Sostenibilitat, Damià Calvet, 
acompanyat de l'alcaldessa de Begues, Castelldefels i Gavà va 
visitar el dipòsit controlat de residus de la Vall d'en Joan, on es 
duen a terme treballs de clausura i restauració paisatgística. 

Alliberen 267 Fartets en una bassa del delta del Llobregat. 
L'objectiu del pla de recuperació se centra en la creació de 
nous nuclis poblacionals a diversos aiguamolls que assegurin 
la viabilitat de l'espècie a llarg termini. 

Els Bombers de la Generalitat van haver d’activar setze 
dotacions per apagar un incendi en una habitació de la 
cinquena planta de l’Hospital General de Sant Boi . Es van 
haver de desallotjar 36 persones (un amb cremades crítiques).
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
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El Baix Llobregat es posa en guàrdia 
davant els rebrots per coronavirus
Diversos municipis estan aplicant mesures preventives després d'un augment de casos positius

L'augment de casos po-
sitius en les darreres 
setmanes ha encès el 

senyal d'alarma en diferents 
municipis del Baix Llobre-
gat. A més, els importants 
rebrots en ciutats com Bar-
celona o L'Hospitalet, fron-
terers amb localitats del 
nostre territori, ha posat en 
guàrdia Esplugues, Cornellà, 
Sant Just Desvern, Sant Feliu 
i Sant Joan Despí. 

Residències
A Cornellà de Llobregat s'han 
detectats brots de coronavi-
rus i s'ha establert diverses 
mesures en centres residen-
cials i centres de dia com la 
suspensió dels ingressos, les 
visites i les sortides, entre 
altres. A més, per fer front a 
la situació, l'Ajuntament i el 
Departament de Salut de la 
Generalitat han creat una co-
missió de gestió i coordina-
ció per a la COVID-19, que es 
reunirà diàriament per fer 
seguiment dels casos que 

es detectin i aplicar les me-
sures que siguin necessàries.

Restriccions
A Esplugues de Llobre-
gat es realitzen controls 
d’aforament en els mercats 
ambulants de Can Vidalet i La 
Plana per garantir que no hi 
hagi aglomeracions i es pren 
la temperatura als accessos 
per garantir que no hi hagi 
cap persona assistent que tin-
gui febre. També s'han tancat 

pistes esportives a l'aire lliure, 
accessos al Parc dels Torrents, 
així com vigilància policial i 
controls de seguretat. 

Suspensions
A Sant Just Desvern s'ha 
suspès diverses activitats 
programades i, al tanca-
ment de la present edició, 
l'Ajuntament ha demanat 
a la Generalitat restric-
cions a les diferents resi-
dències del municipi. 

Campanya
D'altra banda, a Sant Feliu de 
Llobregat, també es va deci-
dir posar en marxa mesures 
per evitar un possible rebot a 
la ciutat: reforç de la campan-
ya comunicativa per infor-
mar i fer una crida a la corres-
ponsabilitat ciutadana per 
evitar al màxim els contagis; 
tancament d'espais espor-
tius; recomanacions a Casals 
d'Estiu i Campus Esportius 

per tal que s'extremin les me-
sures de precaució; augment 
dels controls policials, sobre-
tot destinats a controlar l'ús 
de la mascareta i el compli-
ment de les mesures de Salut 
Pública a bars i restaurants o 
neteja de la via pública. 
En altres municipis del nos-
tre territori també s'està tre-
ballant per aplicar mesures 
per evitar qualsevol situació 
que pugui agreujar la crisi 
sanitària actual. 

Sense pistes 
esportives

L'Ajuntament de Sant 
Joan Despí ha tancat 
les pistes esportives 

exteriors del parc de Sant 
Pancraç, del parc de la 
Fontsanta i de l'avinguda 
de la Generalitat (al barri 
de Torreblanca) com a 
mesura de prevenció per 
evitar que es produeixin 
contagis de la COVID-19. 
La mesura es pren davant 
els rebrots que s'estan 
produint en alguns mu-
nicipis de l'Àrea Metro-
politana de Barcelona i 
de l'augment de casos a 
la ciutat. L'objectiu és evi-
tar la realització d'esport 
en grup per tal d'impedir 
la propagació del virus. 
La Policia Local ha incre-
mentat la vigilància en 
aquestes zones, per vet-
llar pel compliment de la 
mesura. Paral·lelament, 
l'Ajuntament ha tancat 
els accessos a la zona 
agrícola i de la ribera del 
riu en horari nocturn.

Fotos: AJ. Esplugues/Aj. Sant Joan Despí/Google Maps

REPORTATGE
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La Guàrdia Civil escorcolla les 
instal·lacions del Canal Olímpic
Per presumptes delictes en la gestió de l’empresa pública Equacat

La Guàrdia Civil va escor-
collar, el passat 14 de 
juliol, les instal·lacions 

del Canal Olímpic de Cata-
lunya de Castelldefels per 
ordre del jutge d’instrucció 
número 1 de Barcelona. La 
investigació està centrada 
en presumptes delictes en 
frau de subvencions, preva-
ricació, tràfic d’influències, 
malversació de fons públics 
i blanqueig de capitals. Els 
agents es van dirigir a la seu 
de l’empresa pública Equa-
cat, ubicada a la instal·lació 
castelldefelenca, per obtenir 

els expedients de justifica-
ció d’aportacions a Equacat 
per 500.000 euros, aprovada 
pel Govern català, així com 

documentació sobre dues 
subvencions de la Diputació 
de Barcelona de 300.000 eu-
ros cadascuna i dos més del 

Consell Català de l’Esport, 
de l’any 2014 i 2015, per gai-
rebé 80.000 euros adjudica-
da de manera directa, sense 
concurs públic. El mateix jut-
ge ja va ordenar una opera-
ció el novembre passat per 
un presumptes desviaments 
de fons públics de la Secre-
taria General de l’Esport a 
entitats vinculades a CDC i 
anteriorment una altra de 
similar, el maig del 2018, 
vinculada a la Diputació de 
Barcelona, on s’investigava 
un desviament de fons del 
Canal Olímpic.

Foto:  ARA

Desmantellen una plantació      
de marihuana indoor al Prat

Els Mossos d’Esquadra de la Unitat d’Investigació de 
la comissaria del Prat de Llobregat van detenir, el 
9 de juny, tres homes, de 33 als 52 anys i veïns del 

municipi, com a presumptes autors d’un delicte contra la 
salut pública, concretament tràfic de drogues i un delicte 
de defraudació de fluid elèctric.Segons una valoració 
de la plantació en el moment de la intervenció policial, 
aquesta podria tenir un valor en el mercat il·legal de 
121.000 euros. Amb relació a la defraudació elèctrica, la 
companyia va valorar el consum en 29.000 euros.

Denuncien dos conductors           
per un excès de velocitat 

E ls gents de l’Àrea Regional de Trànsit de la 
Regió Policial Metropolitana Sud van denunciar 
penalment, el passat dimarts 30 de juny, un home, 

de 51 anys i veí de Canyelles,  com a presumpte autor 
d’un delicte contra la seguretat viària per conduir amb 
una velocitat penalment punible, al quilòmetre 42,6 de 
la carretera C-32, a Castelldefels. D’altra banda, a Molins 
de Rei, els Mossos d’Esquadra també van detenir un 
home, de 43 anys, per un delicte contra la seguretat 
viària a la carretera B-23. 

Cop policial a una organització 
de distribució de droga 

E ls Mossos van desarticular un grup dedicat al cultiu 
de marihuana que distribuïa a Alemanya en sobres a 
través d’enviaments postals. El 30 de juny la policia 

catalana va fer tres escorcolls a Barcelona, Cornellà i 
Castelldefels en els quals va intervenir 30 quilos de maria, 
550 plantes, 7.500 euros en metàl·lic i diversos estris 
per embalar, cultivar i pesar la droga. Hi va haver dos 
detinguts: un d’ells la distribuïa a un comprador resident 
a Alemanya i l’altre regentava una botiga ‘Grow shop’ a 
Cornellà i era l’encarregat de cultivar-la a Castelldefels. 

SUCCESSOS
Els Mossos creen una 
'cúpula' antidrons a 
l’aeroport del Prat 

Els Mossos d’Esquadra 
disposaran a partir de 
setembre de tres zones 

protegides davant de l’ús 
irregular de drons. Seran 
tres ‘cúpules’ vigilades amb 
antenes i càmeres per pre-
servar l’espai aeri a la ciutat 
de Barcelona, al delta del 
Llobregat, amb l’aeroport 
i els molls d’inflamables 

del Port de Barcelona, i al 
Camp de Tarragona amb 
l’aeroport de Reus, el Port 
de Tarragona i la zona pe-
troquímica. Amb un pressu-
post inicial de 400.000 eu-
ros, la policia catalana pretén 
evitar incidents perillosos 
amb avions o helicòpters, 
delictes com el narcotràfic i 
possibles atacs terroristes.

Mor una dona apunyalada a l’exterior 
d’una discoteca de Cornellà de Llobregat
La víctima va ser agredida per arma blanca després d’una forta discussió

Els Mossos d’Esquadra de 
la Divisió d’Investigació 
Criminal (DIC) de la Re-

gió Policial Metropolitana 
Sud continuen investigant 
-al tancament de la present 
edició- les circumstàncies de 
la mort d’una dona, d’origen 
sud-americà, la matinada 
del 28 de juny a la zona de 
discoteques del polígon 
de Can Famades de Corne-
llà de Llobregat. Els agents 
policials van rebre l’avís a 
les 06.11 hores amb relació 
a una persona greument 
ferida en una agressió amb 
arma blanca als voltants 
d’un local d’oci (Capitolio) 

del municipi baixllobregatí. 
L’agressió es va produir des-
prés d’una forta discussió 
entre persones. El Sistema 
d’Emergències Mèdiques es 
van adreçar al lloc dels fets i 

va traslladar la víctima ferida 
greu a centre hospitalari on 
es va certificar la seva mort 
després d’arribar-hi. L’autor 
o aturs de la mort encara es-
tan en recerca per la policia.  

Condemna

La patronal de l’oci nocturn 
FECASARM i Spain Nightlife 
volen presentar-se com acu-
sació popular en el cas de la 

mort d’una dona. El secre-
tari general de FECASARM, 
Joaquim Boades, va explicar 
que contemplen aquesta 
possibilitat perquè l’incident 
“malmet injustament” la 
imatge del sector. Tal com 
assenyala, els fets van passar 
“fora del local i molt lluny, 
quan ja estava tancant”, 
de manera que assegura 
que “l’únic responsable” és 
l’autor de l’agressió. La pa-
tronal, que va condemnar 
els fets i va assegurar que 
“no poden passar més”, va 
facilitar les imatges de segu-
retat a la policia per ajudar 
en la investigació.

Foto: Google Maps

Un home va resultar 
ferit en un apun-
yalament aquest 

dissabte a l’estació de 
Renfe de Cornellà de 
Llobregat, segons van 
informar els Mossos 
d’Esquadra. Els fets es 
van produir quan pas-
sava un quart d’hora de 
les cinc de la tarda del 
passat 21 de juny. Se-
gons les mateixes fonts 
policials, la víctima va 
ser traslladada a un 
centre sanitari encara 
que no es va témer per 
la seva vida. Els Mossos 
d’Esquadra van obrir 
una investigació per 
determinar el motiu de 
l’agressió i identificar-
ne els autors, que van 
fugir del lloc dels fets.

Agressió a 
l’estació de tren

Aturen un tren a Gavà i obliguen 
a transbordar cent passatgers

Un tren amb destinació Sant Vicenç de Calders va haver 
d’aturar-se a l’estació de Gavà. Un grup de grafiters 
van començar a pintar-lo i van fer un grafiti a la cabina 

que, per motius de seguretat, va obligar a aturar el comboi 
i transbordar tots els passatgers, un centenar de persones. 
El grup també va activar l’aparell d’alarma i va bloquejar 
la marxa del comboi, quan estava estacionat. Renfe va 
denunciar els fets als Mossos d’Esquadra. El comboi malmès 
el van traslladar als tallers de Montcada i Reixac.

Mor una vicentina atropellada 
per un tren a Castelldefels

El passat dimecres 1 de juliol va perdre la vida una 
alumna dels Salesians de Sant Vicenç dels Horts 
després de ser atropellada per un tren a Castelldefels 

de manera accidental. La jove tenia quinze anys i tot 
just havia acabat quart d’ESO. El succés el va fer públic 
el centre educatiu baixllobregatí a través de les seves 
xarxes socials, una tragèdia “que ha sacsejat els cors 
de tantes i tants que l’estimem”, segons va indicar el 
missatge de dol de tota la comunitat educativa.

L’OCH denuncia una agressió 
homòfoba a Sant Boi de Llobregat

L ’Observatori contra l’Homofòbia (OCH) va denunciar 
una agressió homòfoba a Sant Boi de Llobregat, 
concretament a la zona de l’estació d’FGC dissabte 

20 de juny a la matinada. Els fets van passar quan un 
grup de joves, en el qual anaven nois i noies, alguns del 
col·lectiu LGTBI, els van amenaçar, vexar i insultat amb 
desagradables expressions com a “maricones, bujarras 
i calientapollas”  per quatre adolescents d’entre 14 i 16 
anys. El consistori va condemnar l’agressió.
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Vint milions d’euros més al     
Pla de Xoc contra la COVID-19
El nou suport de la Diputació s’articularà mitjançant 16 línies d’ajuts

Amb la voluntat de con-
tinuar donant suport 
als governs locals de 

la província en l’actual si-
tuació provocada per la cri-
si sanitària de la COVID-19, 
la Diputació de Barcelona 
ha activat, aquest mes de 
juliol, més de vint milions 
d’euros més del Pla de Xoc 
per fer front a la crisi social 
i econòmica provocada pel 
coronavirus. És per aquest 
motiu que el suport de la 
Diputació de Barcelona als 
diferents ajuntaments, que 

s’inclou dins del Catàleg de 
Serveis, estarà protagonit-
zat per accions en l’àmbit 
social, així com d’igualtat 
i de promoció econòmica, 
comerç i ocupació. D’altra 
banda, també es donarà un 
impuls en tot un conjunt 
de projectes en els àmbits 
de la cultura, l’educació, els 
esports, la joventut i la ne-
teja i desinfecció del mobi-
liari i espai urbà dels muni-
cipis de la província. El nou 
suport de la corporació 
s’articularà mitjançant set-

ze línies d’ajuts econòmics 
i la distribució de catorze 
d’elles s’aprovaran abans 
d’acabar el mes de juliol.

Més de 60 milions
En total, la Diputació de 
Barcelona ja ha activat més 
de seixanta milions d’euros 
del Pla de Xoc aprovat el 
passat mes de maig, que 
compta amb un pressu-
post total de 100 milions 
d’euros. Les altres línies 
d’ajut als governs locals de 
la província ja iniciades fan 

referència als programes 
Cap municipi enrere, al 
d’ajuts per a emergències 
municipals i al de millora 
de camins municipals.

Foto:  Diputació de Barcelona

Bayer incorporarà cent nous   
professionals aquest any

La multinacional farmacèutica Bayer, ubicada a Sant 
Joan Despí, va anunciar que incorporarà al seu 
Centre d’Excel·lència a cent professionals aquest any 

2020. L’empresa informa que en l’àrea metropolitana 
Barcelona es coordinaran “les activitats de Supply Chain 
Management per a l’organització global i la regió EMEA 
(Europa, Orient Mitjà i Àfrica. Aquest anunci confirma 
a aquest centre com un hub d’excel·lència per a Bayer, 
integrant noves competències estratègiques en el seu 
procés d’evolució constant”.

Nissan mantindrà obert el 
magatzem de recanvis al Prat

Nissan ha anunciat que mantindrà obert el magatzem 
de recanvis que té al Prat, que finalment no formarà 
part dels centres que es tancaran amb la marxa de 

l’empresa de Catalunya. La direcció de la companyia explica 
que la decisió s’ha pres “després d’una anàlisi i posterior 
proposta de l’equip directiu de Nissan Motor Ibérica liderat 
per Frank Torres”. A més, Nissan ha començat el procés 
de consultes amb els representants dels treballadors per 
negociar els seus plans de tancar la fàbrica de la Zona Franca 
i els centres de Montcada i Reixac i Sant Andreu de la Barca.

Gavà lidera el Hub d’Innovació 
en Economia Circular

L’alcaldessa de Gavà, Raquel Sánchez, va anunciar el 
passat juny la creació del Hub d’Innovació en Economia 
Circular, un espai de col·laboració públic privada per 

a contribuir a avançar cap al nou model econòmic per al 
municipi baixllobregatí. A més de l’Ajuntament de Gavà, 
l’integren els Ajuntaments de Sevilla, Gijón, Sant Fernando 
i Sestao, i els organismes privats Aigües de Barcelona, 
Vodafone, CETAQUA i TECH Friendly. A més, Raquel 
Sánchez va presentar el nou espai col·laboratiu en el 
seminari virtual “Innovation & Circular Cities”. 

El passat 8 de juliol es va donar el tret de sortida a la 4a edició del programa Comerç 21 de 
suport a pimes comercials i de serveis, que impulsa la Diputació de Barcelona i PIMEComerç, 
amb l’objectiu de millorar el comerç de la província de Barcelona. Aquest projecte té per 
objectiu definir i implementar noves estratègies per tal de donar l’impuls que necessita 
cada negoci de forma individual. Així, es dóna suport, segons les necessitats de cada cas, 
per millorar àrees fonamentals dels comerços i serveis com ara, redefinir el model de 
negoci, comercialització i màrqueting, digitalització, equip humà, professionalització i 
gestió, entre d’altres. El projecte està dirigit a un màxim de cinquanta empreses.  

Impuls i millora del comerç de proximitat

ECONOMIA

Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com

Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78
1991
Desde

en
CORNELLÀ

INMOBILIARIA

PISO REFORMADO CON PATIO, EXTERIOR CON SOL 
Y LUZ NATURAL, VENTANAS DE ALUMINIO NUEVAS, 

INSTALACIÓN ELÉCTRICA NUEVA. 

CORNELLÀ-SPLAU

129.000€uros

PISO EN VENTA CORNELLÀ SPLAU
Piso de 80 m2, 
3 habitaciones 
dobles, galería, 
piso de origen para 
reformar, exterior, 
sol todo el día, 
vistas al estadio del 
español .

136.000€uros

CUNIT - CASA ESPECTACULAR EN VENTA

2 PLANTAS 
+ SOTANO, 
ESQUINERA, 
IMPECABLE, 
TERRAZAS, 
4 HABITACIONES 
2 BAÑOS, GARAGE, 
BARBACOA, LA MEJOR 
DE LA ZONA. 250.000€uros156.000€uros

CORNELLÀ-ALMEDA
JUNTO WORLD TRADE CENTER

Piso exterior, 2 balcones, buen estado, 
AA, sol y mucha luz, ideal inversor. 

CORNELLÀ PASEO FFCC

146.000€uros

ALMEDA PARK. ATICO 

DE 85m2 + TERRAZA 

DE 40m2 A NIVEL, 

VISTAS INFINITAS, SIN 

EDIFICIOS DELANTE, 3 

HABITACIONES, 2 DE 

MATRIMONIO, SALON 

EXTERIOR AMPLIABLE 

A LA TERRAZA. 

¡GANGA!
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La Plataforma en Defen-
sa dels Béns Comuns de 
Sant Boi continua mobi-

litzant-se. Diumenge passat 
5 de juliol es va celebrar 
una nova concentració al 
Prat del Bori -al pàrquing de 
terra d’accés a la muntanya 
de Sant Ramon- en defensa 
del conjunt urbà del barri de 
Can Bori que l’actual equip 
de govern de l’Ajuntament 
-PSC i En Comú- el vol urba-
nitzar “amb la construcció 
de set habitatges unifami-
liars aprofitant la seva ma-
joria absoluta al consistori”, 
segons la plataforma. Una 
jornada reivindicativa en 
defensa de zones verdes. 
Més de mig centenar de per-
sones, amb el suport d’una 

desena d’entitats locals, van 
participar en una jornada 
lúdico-reivindicativa de 
caràcter familiar on es van 
organitzar diversos tallers 
gratuïts per als participants: 
de reciclatge d’envasos, de 
planters de carabasses i cara-
bassons i de dibuixos sobre 
tela. Aquest projecte, ano-
menat ‘Cosint Barris’ i nascut 
el febrer del 2017, pretenia 
inicialment l’edificació de 
436 habitatges als barris de 
muntanya (Can Paulet, Ca-
nons i Les Orioles). El gener 
de 2018, però, “després d’uns 
tallers de participació que el 
primer tinent d’alcaldia —
José Àngel Carcelén— va ad-
metre amb errors, va passar 
a amenaçar la destrucció de 

40.472 m2 de zones verdes 
públiques als barris de mun-
tanya a més de Marianao i 
Camps Blancs per la cons-
trucció de 323 habitatges, 
dels quals només 66 tindran 
qualificació HPO -protecció 
oficial-“, explica.

Privatització
La plataforma ciutadana és 
clara, “no volem la privatit-
zació d’espais públics envers 
interessos privats”. A més, la 
Diputació de Barcelona ja va 
alertar “de la necessitat de 
fer créixer els espais naturals 
a la ciutat, on el percentatge 
de gespes i prats respecte al 
total de superfície verda ur-
bana de Sant Boi de Llobre-
gat està allunyat de la mitja-

na calculada pels cercles de 
comparació intermunicipals 
de la Diputació”. El mateix 
document assenyala que a 
la “nostra ciutat hi ha pocs 
arbres per habitants”, i sota 
la declaració d’emergència 
climàtica signada per aquest 
Ajuntament i les condicions 
post pandèmia “conside-
rem que és l’hora de donar 
més importància a aquests 
espais naturals”. Donada 
aquesta necessitat de pro-
tegir els espais verds de la 
ciutat, la plataforma anuncia 
noves accions en els futurs 
mesos, com ara alguna ac-
tivitat en el marc de l’Aplec 
de Sant Ramon que habi-
tualment se celebra el darrer 
cap de setmana d’agost.

Segueix la defensa del conjunt 
urbà del barri de Can Bori      
Més de mig centenar de persones es van concentrar en contra  
del projecte d’urbanització que planteja l’actual equip de govern

Foto:  PDBCSB

CULTURA

TECNOLOGIA

Nou impuls per l’ús de les 
deixalleries i punts verds 

L’ÀMB i l’Ajuntament de Barcelona, conjuntament 
amb els municipis metropolitans, fan una aposta 
per assolir un quàdruple objectiu en l’actual context 

d’emergència climàtica:  reduir la generació de residus 
tant a les llars com als establiments; millorar els índexs 
de recollida selectiva i, per tant, el tractament de residus; 
reduir els costos en el tractament de residus i  augmentar 
i fidelitzar els usuaris de punts verds i deixalleries.

Nou vessament d’aigües 
residuals a Castelldefels 

L ’Ajuntament de Castelldefels va decidir senyalitzar 
amb bandera vermella el 3 de julol la zona de 
platja des de la plaça de les Palmeres fins al carrer 

13 Bis, per prohibir el bany. Es va tractar d’una mesura 
preventiva, ja que es va produir un nou episodi de 
vessament d’aigües residuals barrejades amb aigües 
de pluja pel col·lector que va a parar al carrer 17.

Els espais forestals de Sant 
Vicenç estaran vigilats 

Una patrulla antiincendis vigilarà els espais 
forestals del municipi fins a l’1 de setembre, en 
el marc del Pla d’informació i vigilància contra els 

incendis forestals (PVI 2020), finançat per la Diputació 
i que compta amb la col·laboració de l’Ajuntament 
de Sant Vicenç dels Horts. La finalitat és evitar els 
incendis als boscos i, en cas de produir-se, limitar-ne 
els efectes. Un vehicle identificat com a PVI recorrerà 
les zones vicentines així com les de poblacions de 
Santa Coloma de Cervelló i Torrelles. 

L’aqüífer baixllobregatí arriba 
als gairebé 12 metres de nivell

L’aqüífer del Baix Llobregat ha assolit nivells propers 
als 12 metres sobre el nivell del mar en punts de 
control a Sant Vicenç dels Horts, el millor registre 

en els darrers 50 anys, segons dades de l’Agència 
Catalana de l’Aigua (ACA). Els diferents episodis de 
pluges registrats en els darrers mesos han disparat el 
nivell d’aquesta massa d’aigua subterrània, tot i que ja 
es constatava una tendència creixent des de 2010.

MEDI AMBIENT

Innovació a Gavà i Castelldefels
Les dues ciutats participaran en el programa Intelligent Cities Challenge

Gavà i Castelldefels són 
dues de les cent ciu-
tats d’arreu d’Europa 

-els únics municipis cata-
lans juntament amb Terras-
sa- que formaran part de 
la xarxa Intelligent Cities 
Challenge (ICC), una inicia-
tiva de la Comissió Europea 
per potenciar les tecnolo-
gies emergents i impulsar 
mesures ambicioses per 
millorar la qualitat de vida 
de la ciutadania i garantir 
el creixement, la sostenibi-
litat i la resiliència. Durant 
els pròxims dos anys, el 
consorci constituït pels dos 
ajuntaments per l’ocasió 
rebrà l’assessorament 
d’experts i les eines neces-
sàries per desenvolupar el 
projecte anomenat Circular 

Data Driven Cities (CDDC). 
Es tracta d’una iniciativa li-
derada per l’Ajuntament de 
Gavà que compta amb un 
partenariat format per cen-

tres de recerca, societats 
publicoprivades i compan-
yies privades: UPC, CETA-
QUA, Aigües de Barcelona 
i Tinkerers. La candidatura 

també ha tingut l’aval d’una 
desena d’entitats socials 
i empresarials, entre elles 
CIMNE, Alteraid, GFI, Telefó-
nica, Tech Friendly, AEBALL, 
Consell Comarcal del Baix 
Llobregat, Innobaix, PEMB, i 
associacions de Gavà i Cas-
telldefels. A banda de rebre 
assessorament i formació 
especialitzada, les ciutats 
seleccionades es trobaran 
regularment per compartir 
els seus aprenentatges i 
experiències. També parti-
ciparan en esdeveniments 
d’alt nivell i planificaran 
col·lectivament un canvi 
a gran escala, , fent ser-
vir les tecnologies més 
avançades per aconse-
guir un creixement verd, 
intel·ligent i sostenible.

Nova aplicació per a les platges

L’AMB estrena un nou servei d’informació que mostra 
el nivell d’ocupació de les platges metropolitanes 
en temps real amb l’objectiu que els usuaris puguin 

saber si la platja on volen anar està saturada i escollir-
ne una altra que estigui menys ocupada. Aquesta 
informació es visualitza amb una iconografia formada 
per tres figures, que estan senyalitzades de color vermell, 
taronja o verd en funció del nivell d’ocupació.

Neix SPRO, l’app per estacionar

Ja ha arribat SPRO, la nova aplicació mòbil per a 
professionals que treballen a  Barcelona i l’àrea 
metropolitana. Serveix per unificar i millorar la gestió 

i l’estacionament a les places destinades a la distribució 
urbana de mercaderies (DUM). 

Impuls vicentí a Instragram

L’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts ha treballat 
conjuntament amb diverses escoles culturals 
la posada en marxa d’un perfil d’Instagram (@

culturasvh), des del qual es dona difusió a la seva 
activitat: teatre, música i dansa que realitzen Fem Dansa.

Foto:  Arxiu
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PIMEC i el Centre d’Estudis 
Comarcals del Baix fan pinya 
Treballen per vincular l’empresa amb la cultura i el patrimoni industrial 

Representants de PI-
MEC al Baix Llobregat-
L’Hospitalet i membres 

del Centre d’Estudis Co-
marcals del Baix Llobregat 
es van aplegar recentment 
per acordar les accions 
dins una col·laboració con-
junta per vincular de forma 
multidireccional l’empresa, 
la cultura i el patrimoni 
industrial del territori. En 
una visita guiada a la Co-
lònia Sedó d’Esparreguera, 
els membres d’ambdues 
entitats han conegut de 

primera mà el projecte i 
han aprofitat la trobada 
per reafirmar el seu com-
promís de treballar plegats 

per crear sinergies entre el 
teixit productiu i el món 
cultural de la zona amb 
l’objectiu d’establir rela-

cions beneficioses per a les 
pimes i els autònoms del 
Baix Llobregat així com pel 
seu sector cultural.

Fotos: PIMEC

La Coordinadora de Colles 
Castelleres rep una donació

La Coordinadora de Colles Castelleres de Catalunya 
ha rebut la donació de diferent material relacionat 
amb els castells de l’arxiu personal de Xavier Belloc, 

vinculat al món casteller, qui va morir a Sant Boi de 
Llobregat el passat mes de març. La donació inclou més 
de 200 llibres, reculls de premsa de diferents publicacions 
des de 1976 fins l’actualitat, centenars de fotografies i 
material audiovisual en diferents formats, pòsters, una 
desena de quadres, jocs i altres materials relacionats amb 
els castells. Belloc va ser un gran amant del fet casteller.

El Circ Raluy reprèn la seva 
activitat a Castelldefels

El Circ Històric Raluy va reprendre la seva activitat 
habitual després de 122 dies aturat a causa de la 
COVID-19. La cita va ser el 2 de juliol a Castelldefels, on 

es va posar en escena el seu nou muntatge ‘Vekante’, que 
va estrenar el 8 de març passat a Mataró. El retorn arriba 
després que la companyia suspengués la seva gira a causa 
de la pandèmia i s’instal·lés a la ciutat del Baix Llobregat a 
l’espera de poder tornar a actuar. Amb l’objectiu d’atreure 
nous espectadors, va emetre en directe els vint primers 
minuts de l’espectacle a través del seu canal de Youtube.

Sant Feliu i El Prat, guardonats 
per la seva arquitectura

La demarcació de Barcelona del COAC va fer públic el 
veredicte de la 3a Mostra d’Arquitectura de Barcelona i 
la 8a Mostra d’Arquitectura del Vallès. Entre els projectes 

guardonats a la Mostra d’Arquitectura de Barcelona hi ha 
Casa Descuadra (Sant Feliu de Llobregat) de P-M-M-A; el 
Passeig Marítim d’El Prat de Llobregat de Jansana, de la 
Villa, de Paauw, arquitectes; la Rehabilitació d’una casa 
entre mitgeres (Sant Feliu de Llobregat) de DATAAE; la 
remodelació de la piscina municipal de l’Escorxador / nou 
edifici vestidors / Creu Roja (Sant Feliu de Llobregat) d’AMB.

El CineBaix, membre 
d’honor de l’Acadèmia 
del Cinema Català  

El cineasta i animador Jor-
di Amorós, el director i 
productor Carlos Benpar, 

la muntadora Teresa Font, el 
periodista i activista cultu-
ral Josep Maria López Llaví, 
l’actriu Serena Vergano i el 
CineBaix s’integraran com a 
nous membres d’honor de 
l’Acadèmia del Cinema Ca-
talà. Dos dels impulsors del 
CineBaix, Maria Coscoll i Xa-
vier Bachs, són veïns de Sant 
Feliu de Llobregat i es van 
unir el 2004 per impedir el 
tancament del mític Cinema 
Guinart, l’últim cinema que 
projectava cinema d’autor i 

en català a la comarca. Du-
rant 15 anys, aquesta entitat 
s’ha mantingut sempre fidel 
a la seva tasca a favor del ci-
nema català i europeu.

CULTURA

Anna Sahun guanya el quaranta-sisè 
Premi de Teatre Memorial Margarida Xirgu
L’actriu va resultar proclamada la guanyadora com la millor intèrpret 
femenina de la temporada teatral Barcelonina 2019–2020

Foto: Arxiu

El Premi de Poesia Narcís Lunes i 
Boloix celebra cinc anys de vida

L’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts impulsa 
novament un dels esdeveniments més rellevants 
del panorama cultural vincentí. Es tracta del Premi 

de Poesia Narcís Lunes i Boloix, que arriba a la cinquena 
edició i pren especial rellevància després de tot el que ha 
patit el sector cultural atès l’Estat d’Alarma. El termini de 
presentació dels treballs, juntament amb la documentació 
exigida, serà fins a l’1 d’octubre de 2020. El tema i la forma 
de les obres són lliures. Les obres s’han d’enviar per correu 
certificat o s’han de presentar personalment al SIAC.

La Cripta de Gaudí de la Colònia 
Güell va reobrir el 4 de juliol

El Consorci de la Colònia Güell va fixar el 4 de juliol 
com a data per reobrir la Cripta de la Colònia Güell 
a les visites del públic. Per promoure aquesta nova 

obertura, a totes les persones que durant els mesos de 
juny i juliol comprin la seva entrada a la pàgina web (http://
gaudicoloniaguell.org/ca/) obtindran un descompte del 
50% del seu preu i podran fer ús de la mateixa fins al 
pròxim 31 de desembre de 2020. Aquesta reobertura es 
farà en diferents fases: En un primer moment, la Cripta 
estarà oberta dissabtes i diumenges de 10 a 15 hores. 

Es protegeix el seu patrimoni 
arquitectònic del Papiol

La Diputació de Barcelona ha lliurat a l’Ajuntament del 
Papiol, el Pla especial de protecció del patrimoni i 
Catàleg de béns arquitectònics, històrics i ambientals 

del municipi. Es tracta d’un document urbanístic i 
normatiu que ha estat coordinat des del Servei de 
Patrimoni Arquitectònic Local (SPAL) i desenvolupat 
al llarg de catorze mesos, que permet un apropament 
als valors patrimonials des de tots els conceptes i que 
ha de servir per protegir el patrimoni arquitectònic i 
paisatgístic del municipi baixllobregatí. 

En un acte radiofònic es-
pecial de Ràdio Molins 
de Rei el passat 6 de ju-

liol es va donar a conèixer la 
guanyadora de la quaranta-
sisena edició del Premi de 
Teatre Memorial Margarida 
Xirgu 2020 a la millor inter-
pretació femenina, i on en-
guany, l’actriu Anna Sahun, 
va resultar proclamada com 
la guanyadora per la seva 
magistral interpretació dels 
personatges de la Dolors, 
mare d’en Samuel, i la Judit, 
filla d’en Samuel, a l’obra 
teatral justícia del drama-
turg Guillem Clua, sota la 

direcció de Josep Maria 
Mestres, estrenada al Teatre 
Nacional de Catalunya i que 
fou interrompuda per la 
crisi de la COVID-19. L’acte 
radiofònic va ser dirigit pel 
coordinador de Ràdio Mo-
lins de Rei i van participar, 
en primer lloc, l’alcalde de 
Molins de Rei, Xavi Paz; la 
regidora de cultura, Ainoa 
Garcia; en Miquel Agell, 
membre de l’ADB; la Mercè 
Managuerra, darrera guar-
donada amb el Premi Xirgu, 
i també participaren via te-
lefònica, l’Elisa Poch, mem-
bre del jurat Xirgu, i l’Ignasi 

Roda, President de l’Agrupació 
Dramàtica de Barcelona.

Lliurament 
L’entrega del premi va tenir 
lloc de manera presencial, 
i pel fet que l’Institut del 
Teatre, lloc habitual del lliu-
rament del Premi roman 
tancat, al vestíbul del Mercat 
de les Flors de Barcelona el 
passat 13 de juliol. En l’acte 
es  va lliurar l’Anell Xirgu que 
enguany ha estat creat per 
la joiera Anna Puig. També 
van intervenir les cantants 
Virgínia Martínez i Mone 
Teruel acompanyades pel 

pianista Pep Pladellorens.

Creat l’any 1975
Aquest premi fou creat l’any 
1975 per la Penya Carlos Le-
mos, que en la seva dissolu-
ció l’any 2015, li va passar el 
testimoni a l’ADB. El Premi 
Xirgu compta amb el suport 
de: la Federació de Grups 
Amateurs de Teatre de Ca-
talunya, el Col·legi Oficial 
de Joiers, d’Orfebres, de Re-
llotgers i de Gemmòlegs de 
Catalunya, l’Ajuntament de 
Barcelona i el Festival Grec 
2020, i l’Institut del Teatre de 
la Diputació de Barcelona.
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L’Ajuntament de Gavà 
ha presentat als clubs i 
les entitats un conjunt 

d’alternatives per reubicar 
les activitats esportives que 
es desenvolupen a Can To-
relló, en cas que s’hagi de 
perllongar el tancament 
cautelar de la instal·lació. Es 
tracta d’un conjunt de solucions preparades per posar en 
pràctica si l’estudi de detall sobre la contaminació del sòl 
confirma que aquest equipament esportiu ha de romandre 
tancat. Hi ha diverses instal·lacions alternatives com l’Estadi 
La Bòbila o Can Tintorer. A més, també es podria utilitzar les 
instal·lacions esportives de Can Sellarès i en camps cedits 
pels Ajuntaments de Sant Boi i Viladecans. 

Emigració forçosa dels clubs 
gavanencs de Can Torrelló

Foto: AJ. Gavà

Jordi Millán és el màxim 
responsable del primer 
equip masculí del CN 

Sant Feliu, que la prope-
ra temporada jugarà a la 
Divisió d’Honor-Lliga Pre-
maat. L’entrenador explica 
a waterpolista.com que 
“no anirem de passeig. És 
un premi al treball que fem des de fa anys” i afegeix que 
“apostem per gent de la casa”. Cal recordar que la fede-
ració espanyola va oferir la plaça d’ascens al club santfe-
liuenc, com a segon classificat en el moment de la sus-
pensió del campionat de Primera Nacional, i aquest ho va 
acceptar després de la renúncia del CN Molins de Rei per 
la impossibilitat de comptar amb un equip de garanties. 

Jordi Millán dirigirà l’equip del 
CN Sant Feliu a Divisió d’Honor

Foto: CN Sant Feliu

GAVÀ/VILADECANS/SANT BOI

La Lliga de Divisió d’Honor de 
beisbol i softbol es reprèn 
El CB Viladecans, CBS Sant Boi i el Projecte Softball Gavanenc      
ja estan preparant les seves respectives competicions 

Foto: CB Viladecans

CORBERA DE LLOBREGAT 

Sanz: "El Dakar serà més segur 
i tindrà un recorregut diferent"

S’ha conegut les dates, 
el recorregut i les no-
vetats que presenta el 

proper Ral·li Dakar 2021. 
Aràbia Saudita tornarà a 
ser el país que acollirà en 
exclusivitat la prova de mo-
tor més important del món 
del 3 al 15 de gener. “Penso 
que l’edició d’aquest any, si 
el virus ens deixa, serà molt 
interessant. Més mesures 
de  seguretat, un recorregut 
diferent i la mecànica serà 
fonamental. Serà un Dakar 
molt més lent de pilotar. 
L’Espero amb molta il·lusió”, 

explica Laia Sanz a través de 
les xarxes socials.

Més seguretat
Una de les principals nove-
tats serà que la quaranta-
tresena edició millorarà la 
seguretat dels participants 
amb la introducció de mo-
dificacions per protegir als 
pilots, especialment els de 
motos. Els pilots de motos 
haurà de col·locar-se una ar-
milla amb airbag semblant al 
de les curses MotoGP. Els pe-
rills 2 i 3 estaran marcats en 
el llibre de ruta i, a més, els 

pilots rebran un senyal sono-
ra del ‘sentinel’ quan estiguin 
a 200 metres de distància. 
Les zones més perilloses es 
marcaran com a Slow Zo-
nes, i la velocitat es limitarà 
a 90km/h. A més, les motos 
tindran una limitació d’ús de 
pneumàtics (sis al llarg de la 
cursa). I els cotxes tindran 
prohibit canviar les rodes a 
l’etapa marató. D’altra ban-
da, els pilots hauran de cui-
dar més la mecànica perquè 
seran penalitzats si utilitzen 
més d’un pistó. La prova 
començarà i finalitzarà a 

Jeddah i tindrà dotze etapes 
i una jornada de descans (9 
de gener). El recorregut serà 
totalment nou i no hi haurà 
ni un quilòmetre repetit res-
pecte l’anterior edició.

Foto: LS

La 43a edició es tornarà a celebrar a Aràbia Saudita del 3 al 15 de gener

La Comissió Delegada de 
l’RFEBS va decidir diven-
dres passat 10 de juliol 

les dates de les competi-
cions de beisbol i softbol a 
la màxima categoria, on hi 
ha equips representants de 
la nostra comarca. La com-
petició a la Lliga Nacional de 
Beisbol de Divisió d’Honor 
començarà el proper 30 
d’agost i finalitzarà el 8 de 
novembre, amb una jornada 
de recuperació si és neces-
sària. Serà una competició 
de tots contra tots a una vol-
ta. S’eliminen els descensos 
per a la temporada 2020, 
mantenint l’opció de pujar 

de categoria.La Copa del 
Rei se celebrarà el 5 i 6 de 
setembre. Hi participaran el 
CB Viladecans i CBS Sant Boi. 
D’altra banda, a la Lliga Na-
cional de Softbol de Divisió 
d’Honor hi haurà una fase 
de classificació pel sistema 
de Lliga de tots contra tots 

a una volta (es donen per 
vàlids els resultats de la pri-
mera jornada en el moment 
de la suspensió de la Lliga a 
conseqüència de la crisi sa-
nitària del coronavirus). Els 
dos primers classificats dis-
putaran una sèrie al millor 
de tres partits, en el camp 

de l’equip primer classificat 
de la fase. La Lliga es repren-
drà el 30 d’agost sense l’OBB 
una vegada que ha renunciat 
a participar. Els playoff se ce-
lebraran del 31 d’octubre a l’1 
de novembre. La Copa de la 
Reina es disputarà del 7 al 8 
de novembre. Hi participaran 
el CB Viladecans, CBS Sant Boi 
i Projecte Softball Gavanenc.

Sentida mort
Josep Gusi, fundador del CB 
Viladecans, va morir a l’edat 
de 96 anys. Un projecte que 
va començar fa 75 anys i ha 
suposat un símbol per la ciu-
tat baixllobregatina. 

L’Handbol Sant Vicenç 
ha decidit renunciar a 
la Primera Estatal mas-

culina i va vendre la seva 
plaça a l’Handbol Terrassa. 
Així doncs, els represen-
tants de la nostra comar-
ca seran finalment el CH 
Sant Esteve Sesrovires, 
l’Handbol Esplugues i l’Handbol Sant Joan Despí, que es-
taran enquadrats en el grup D. Al tancament de la present 
edició no hi havia data definida per l’inici de la competició 
a la tercera categoria de l’handbol nacional. Els empare-
llaments de la primera jornada són els següents: Handbol 
Esplugues-Poble Nou, CH Sant Esteve Sesrovires-La Salle 
Montcada i Handbol Sant Joan Despí-La Roca.

L’Handbol Sant Vicenç 
renuncia a la Primera Estatal

Foto: HSVH
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L'Atlètic Sant Just de futbol  
tindrà tres jugadors angolenys

Tres jugadors de l’Acadèmia de Futbol d’Angola 
s’incorporaran, a partir de setembre, a les files 
del primer equip masculí de l’Atlètic Sant Just. El 

club santjustenc ha arribat a un acord de col·laboració 
amb aquesta escola de futbol d’alt rendiment africana 
que té a Toni Cortés, com a director tècnic i impulsor 
de l'Acadèmia que va engegar a Luanda el 2013. Des 
de l’Atlètic Sant Just, el seu president Pep Palacios, ha 
valorat molt positivament les prestacions que suposa, 
per ambdues parts, el tancament d’aquest pacte.

Ricardo Martinena, un any més 
a la UE Santboiana de rugbi

R icardo Martinena continua com a màxim responsable 
tècnic de la UE Santboiana per a la temporada 
2020-2021. D’altra banda, Els neozelandesos Pita 

Anae, Faavae Sila i Joseph Ikenasio i l’australià Fred 
Dorrough no vestiran de blau després de fitxar l’any 
passat per l'equip baixllobregatí. A més, l'equip tornarà 
a l'activitat, després de les vacances d'estiu, el proper 
17 d'agost per a preparar la temporada 2020-2021. 

El Club Voleibol Esplugues 
fitxa tres noves jugadores

L’equip espluguí està confeccionant la plantilla per a 
la propera temporada. Han fitxat Sara Julián i Paula 
García, del CV Sant Cugat de la Lliga Ibrerdrola, i Júlia 

Bonet, del CV Vall d’Hebrón, de la Superlliga Femenina 2. 
A més ha renovat Helena Beranuy, Júlia Carrasco, Teresa 
Merce, Carlota Martínez, Maria Valldosera i Emili Hiciano, 
Maria Palet i Andrea Iriondo. Inma García serà l’entrenador.

El gavanenc Pepe Oriola,         
tercer a les 12 Hores de Monza

L’equip Brutal Fish Honda, amb el gavanenc Pepe 
Oriola, va finalitzar en tercera posició de les 12 
Hores de Monza, prova de les Touring car Racing 

(TCR) que es va celebrar en el mític circuit italià. Oriola 
va tenir com a companys el britànic Daniel Lloyd i 
l’eslovac Martin Ryba, pilotant l’Honda Civic Type R TCR. 
La prova va estar marcada per la pluja. 

Foto:  ASJ

CORNELLÀ/EL PRAT 

El Basket Almeda aposta per 
gent 'de la casa' i molt jove
L'equip femení de Cornellà de Llobregat, entrenat per Fernando    
Gordo, jugarà per primera vegada a la Lliga Femenina 2

E l Basket Almeda de 
Fernando Gordo no ha 
perdut el temps i ja té 

confeccionat l’equip que 
jugarà l’any vinent a la Lli-
ga Femenina 2, categoria 
que militarà per primera 
vegada a la seva història. 
El conjunt cornellanenc 
aposta per ‘gent de la casa’ i 
dona continuïtat a la majo-
ria de jugadores que l’any 
passat estaven a Copa Ca-
talunya. Segons fonts del 
club, continuen a l’equip 
Francina Ayuso, Júlia Avi-
ñoa, Clàudia Estepa -des-
prés de fer tota la seva eta-
pa de formació a l’entitat- a 
més d’Anna Caballero, Pau-
la Gili, Laia Guardia i Paula 
Carmona.  Les júniors amb 
més presència seran Ma-
rina Aviñoa, Alba Barneda 
i Clàudia Soriano, encara 
que la resta de jugadores 
del júnior també tindran 
presència per “ajudar en 

qualsevol moment” al pri-
mer equip groc-i-negre en 
una temporada molt in-
tensa. El club ha confirmat 
tres fitxatges per a la tem-
porada 2020-2021. Judit 
Ortiz (escorta, UE Mataró), 
Mar Pacheco (pívot, Júnior 
Barça CBS) i Clàudia Baraut 
(aler, Barça CBS de LF2). 

Copa Catalunya
D'altra banda, el CB Cor-
nellà ha confirmat l’ascens 
del seu sènior femení a 
Copa Catalunya. Dani Do-
mene continuarà dirigint 
l’equip blau. D’altra banda, 
el Basket Almeda ha reno-
vat Álex Alcalde com a en-
trenador del sènior mas-
culí de Copa Catalunya. El 
tècnic complirà 19 anys 
al club i sis com a màxim 
responsable del primer 
equip. L’acompanyaran 
Iñaki Torralbo (ajudant) i 
Andrea Estepa (delegada). 

Foto: Basket Almeda

El Joventut de Badalona i el 
CB Prat mantenen la vinculació

El Club Joventut Badalona i el CB Prat han arribat a un 
acord per continuar vinculats durant la temporada 
2020-21, que serà el setzè any no consecutiu, segons 

informa el club. El projecte conjunt entre la Penya i el 
Prat és possible perquè, de cara a la campanya que 
s’aproxima, tots dos clubs veuen que el perfil dels 
jugadors disponibles s’adapta perfectament a la LEB 
Argent, categoria que militen actualment els potablava. 
Un dels punts acordats és que el club verd-i-negre aporti 
el nombre de jugadors que la direcció esportiva cregui 
oportuns al Prat, sempre després d’haver-ho consensuat 
amb l’entitat del Baix Llobregat. El president del CB 
Prat, Arseni Conde, ha assegurat estar molt satisfet per 
aquest nou acord: “Estem contents perquè, un any més, 
seguirem units amb la Penya, en aquesta vinculació 
plena d’alegries per ambdues entitats. Esperem 
continuar amb la bona línia del curs passat amb un 
gran joc i bons resultats, que es va veure trencada única 
i malauradament per la COVID-19 i que ens va deixar a 
les portes de l’ascens. Junts tornarem més forts i amb 
il·lusions renovades". Durant els 15 anys anteriors de 
l’acord, vint-i-set jugadors vinculats han debutat amb 
el primer equip del Club Joventut Badalona a la Lliga 
Endesa. El president del Club Joventut Badalona, Juanan 
Morales, ha explicat que és una relació molt beneficiosa 
per a tots dos: “Estem molt satisfets de poder renovar, 
un any més, amb el Prat. És una decisió que té molt de 
sentit, especialment si tenim en compte que tindrem un 
equip a la Lliga EBA, així que disposarem d’una estructura 
transitable pels nostres jugadors del planter”.

Foto: CB Prat
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ANUNCI sobre la dissolució d’associació.
L’Assemblea General Extraordinaria de l’Associació de Veïns de Can Costa de Sant Vicenç dels 
Horts, convocada a tal efecte el dia 26 de gener de 2019, acordà per unanimitat la seva disolució. 
La legislació vigent aplicable estableix la cessió del patrimoni, actiu i passiu, a una altra entitat 
sense ànim de lucre del mateix àmbit territorial.

L’Assemblea General Extraordinaria de l’Associació de Veïns de Can Costa convocada a tal efecte 
el dia 13 de juny de 2020 ha aprovat la cessió a l’Associació Esportiva Club Ciclista SantVi de Sant 
Vicenç dels Horts, qui l’ha acceptat en la seva Assemblea General Extraordinaria convocada a tal 
efecte el dia 13 de juny de 2020.

Durant un termini de 30 dies naturals, a comptar de l'endemà de la publicació d'aquest anunci, els 
creditors de l'associació poden obtenir el text íntegre de l'acord en el local social al carrer Sàhara, 
34 i oposar-s'hi.

Sant Vicenç dels Horts, 25 de juny de 2020.

Francisco J. García Gómez
President de la junta liquidadora de l’Associació de Veïns de Can Costa




